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Abstract (en)
[origin: WO8402292A1] In a casing (1) shaped as a handle (2), are arranged a small electric motor (3) as well as batteries, respectively accumulator
cells, which are its power source (4). The electric motor drives by means of a gear mechanism (5) the two cleaning tools (10) which are easily
interchangeable and secured on the face of the casing (1). A brush (11) is provided to clean the outside, as well as a brush (12) to clean the inside
of a tap, respectively the end portion of a pipe (13).

Abstract (fr)
Dans un boitier (1) en forme de poignée (2) est disposé un petit moteur électrique (3), ainsi que des batteries, respectivement des accumulateurs,
qui sont sa source d'énergie (4). Le moteur électrique entraine par un mécanisme d'engrenage (5) les deux outils de nettoyage (10) facilement
interchangeables et fixés de face sur le boitier (1). Une brosse (11) est prévue pour le nettoyage extérieur, ainsi qu'une brosse (12) pour le
nettoyage intérieur d'une robinetterie, respectivement de I'extrémité d'un tuyau (13).
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